
Z á p i s n i c a
z   ustanovujúceho zasadania  Obecného zastupiteľstva v Lovči, 

ktoré sa konalo 25.11.2022 o 17:00 hod. v malej sále kultúrneho domu v Lovči

1. Úvodné náležitosti

a) Otvorenie

Zasadanie  Obecného zastupiteľstva v Lovči (ďalej len „OZ“)  zvolal, otvoril a viedol starosta obce 
Ondrej Bahno (ďalej len „starosta“).  Na úvod privítal všetkých prítomných a poslancov OZ.  
Prítomní:   podľa prezenčnej  listiny,  ospravedlnení  Ing.  Andrej Lukáč zo zdravotných dôvodov 
a kontrolórka  obce.
Program zasadania:

1. Úvodné náležitosti
a) Otvorenie zasadnutia
b) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
c) Oznámenie výsledkov voľby starostu a volieb do obecného zastupiteľstva a odovzdanie 

osvedčení o zvolení novozvolenému starostovi a poslancom novozvoleného obecného 
zastupiteľstva

d) Zloženie sľubu novozvoleného starostu obce a prevzatie vedenia ustanovujúceho 
zasadnutia novozvoleným starostom

e) Zloženie sľubu poslancov novozvoleného obecného zastupiteľstva
f) Vystúpenie starostu

2. Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia.
3. Poverenie poslanca obecného zastupiteľstva, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť 

zasadnutia obecného zastupiteľstva
4. Zriadenie obecnej rady a voľba jej členov
5. Zriadenie komisií, určenie náplne ich práce, voľba ich predsedov a členov
6. Určenie platu starostu obce
7. Diskusia.
8. Záver.

Starosta predložil na schválenie program -  podľa pozvánky 
Prítomní Neprítomní Za Proti Zdržal sa
Jozef Hudec x
Miloslav Kabina x
Ing. Pavol Košta x
Ing. Andrej Lukáč x
Peter Švehlík x
Peter Truben x
Ing. Martin Valent x

b) Určenie  zapisovateľa a overovateľov

Za zapisovateľku  bola určená: Petra Šandorová
Za overovateľov zápisnice boli určení:  Viktor Hričák, Ing. Pavol Košta

c)  Oznámenie výsledkov voľby starostu a volieb do obecného zastupiteľstva a odovzdanie 
osvedčení   o zvolení   novozvolenému   starostovi   a poslancom   novozvoleného   obecného 
zastupiteľstva
Starosta  vyzval  predsedu  miestnej  volebnej  komisie  v Lovči  Jozefa  Hudeca,  aby  informoval 
prítomných o výsledkoch voľby starostu a výsledkoch volieb do obecného zastupiteľstva.
Jozef  Hudec prečítal  výsledky volieb  starostu  a volieb  do  obecného zastupiteľstva  a  odovzdal 
osvedčenie  o zvolení  novozvolenému  starostovi  a poslancom  novozvoleného  obecného 
zastupiteľstva.
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d) Zloženie sľubu novozvoleného starostu obce a prevzatie vedenia ustanovujúceho 
zasadnutia novozvoleným starostom
Po prečítaní sľubu, novozvolený starosta potvrdil  sľub podpisom pod text sľubu napísanom na 
osobitnom liste.

e) Zloženie sľubu poslancov novozvoleného obecného zastupiteľstva
Starosta prečítal sľub poslanca a novozvolení poslanci zložili sľub podpisom pod text sľubu 
napísanom na osobitnom liste, pod ktorým je uvedený zoznam poslancov v abecednom poradí.
Ing. Andrej Lukáč nemohol zložiť sľub poslanca zo zdravotných dôvodov. Sľub zloží na 
najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 
Po zložení sľubu poslancov starosta skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a 
uznášania schopné.

f) Vystúpenie starostu
Starosta predniesol príhovor, v ktorom poďakoval poslancom za volebné obdobie 2018 – 2022 
a predniesol plán na roky 2022 – 2026.

2. Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia
Starosta  predložil  OZ  návrh  programu  rokovania,  konštatoval,  že  obecné  zastupiteľstvo  je 
uznášania schopné.

Hlasovanie
Prítomní Neprítomní Za Proti Zdržal sa
Viktor Hričák x
Ing. Pavol Košta x
Ing. Andrej Lukáč x
Mgr. Martin Ondrík x
Ondrej Truben x
Peter Truben x
Ing. Martin Valent x

3. Poverenie poslanca obecného zastupiteľstva, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť 
zasadnutia obecného zastupiteľstva
predkladá starosta
Starosta určil,  že zástupcom starostu obce Lovča vo volebnom období 2022 – 2026 bude Ing. 
Andrej Lukáč.
Starosta navrhol, aby OZ poverilo poslanca, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť zasadnutia OZ 
podľa § 12 ods.  2 prvá veta,  ods.  3 tretia  veta,   ods.  5 tretia  veta  a ods.  6 tretia  veta  zákona 
o obecnom zriadení. Navrhol poslanca Ing. Andrej Lukáč.

Hlasovanie
Prítomní Neprítomní Za Proti Zdržal sa
Viktor Hričák x
Ing. Pavol Košta x
Ing. Andrej Lukáč x
Mgr. Martin Ondrík x
Ondrej Truben x
Peter Truben x
Ing. Martin Valent x

4. Zriadenie obecnej rady a voľba jej členov
predkladá starosta
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Podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, § 14, ods. 1) - Obecné zastupiteľstvo môže 
zriadiť obecnú radu. Obecná rada je zložená z poslancov, ktorých volí obecné zastupiteľstvo na 
celé funkčné obdobie. Obecnú radu a jej členov môže obecné zastupiteľstvo kedykoľvek odvolať. 
Spôsob volieb upravuje rokovací poriadok obecného zastupiteľstva. Obecné zastupiteľstvo sa 
dohodlo, že nebude zriaďovať obecnú radu.

Hlasovanie
Prítomní Neprítomní Za Proti Zdržal sa
Viktor Hričák x
Ing. Pavol Košta x
Ing. Andrej Lukáč x
Mgr. Martin Ondrík x
Ondrej Truben x
Peter Truben x
Ing. Martin Valent x

5. Zriadenie komisií, určenie náplne ich práce, voľba ich predsedov a členov
predkladá starosta
Komisia podľa čl. 7 ods. 5 zákona č. 357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií 
verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov:
predseda Ing. Andrej Lukáč; členovia: Viktor Hričák, Ing. Pavol Košta, Martin Ondrík, Ondrej 
Truben, Peter Truben, Ing. Martin Valent

Komisia na ochranu verejného poriadku:
predseda Ing. Martin Valent; členovia: Viktor Hričák, Ing. Pavol Košta, Ing. Andrej Lukáč, Martin 
Ondrík, Ondrej Truben, Peter Truben, 

Stavebná komisia:
predseda Ing. Pavol Košta; členovia: Viktor Hričák, Ing. Andrej Lukáč, Martin Ondrík, Ondrej 
Truben, Peter Truben, Ing. Martin Valent

Hlasovanie
Prítomní Neprítomní Za Proti Zdržal sa
Viktor Hričák x
Ing. Pavol Košta x
Ing. Andrej Lukáč x
Martin Ondrík x
Ondrej Truben x
Peter Truben x
Ing. Martin Valent x

6. Určenie platu starostu obce
predkladá Petra Šandorová
Podľa  Zákona  Národnej  rady  Slovenskej  republiky  č.  253/1994  Z.z.   o  právnom postavení  a 
platových  pomeroch  starostov  obcí  a  primátorov  miest  v znení  neskorších  predpisov  patrí 
starostovi  plat,  ktorý  je  súčinom  priemernej  mesačnej  mzdy  zamestnanca  v národnom 
hospodárstve  za predchádzajúci kalendárny rok a násobku 1,83.  Plat sa zaokrúhľuje na celé euro 
nahor a patrí starostovi odo dňa zloženia sľubu. Výpočet 1 211 € x 1,83 = 2 216,13 ≐ 2 217 €

Hlasovanie
Prítomní Neprítomní Za Proti Zdržal sa
Viktor Hričák x
Ing. Pavol Košta x
Ing. Andrej Lukáč x
Martin Ondrík x
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Ondrej Truben x
Peter Truben x
Ing. Martin Valent x

7. Diskusia
Starosta poďakoval poslancom za doterajšie volebné obdobie a odovzdal im ďakovný list..
Jozef  Hudec zablahoželal  novozvoleným poslancom a starostovi  a poprial  im všetko dobré  do 
nového volebného obdobia.

Švoňavová - kto sa postará o náš koniec, keďže „naši“ dvaja poslanci už nie sú v zastupiteľstve? 
A moja druhá otázka, prečo je zaparkovaný autobus na zastávke? Zhoršuje výhľad a k tomu je ešte 
ráno hmla, tak nič nevidno.
Starosta – my nemáme územné rozhranie poslancov, všetci poslanci sú pre všetkých občanov. Keď 
dáte podnet, tak my ho riešime. Dúfam, že sme zatiaľ vždy vyhoveli. V obci je 660 párov očí, 
ktoré  nás  môžu  kedykoľvek  informovať  o situácií,  ktorá  sa  im  nepáči.  Autobus  parkuje  na 
autobusovej zástavke – preverí, či je toto možné u kompetentných orgánov.
Ing. Valent – ja by som chcel odpovedať na prvú otázku – my poslanci sme zvolení Vami a pre 
Vás, keď budete mať problém, tak nám ho kľudne povedzte.
Ing. Košta – mohli by sme sa opýtať dopravného inšpektorátu, ako vidia oni túto situáciu?
Starosta – oslovíme ich, nech sa vyjadria k stanovisku, ale my nemáme také kompetencie, aby sme 
to riešili. 
Szalontaiová – jedno je, keď zastaví, vyloží cestujúcich a zase odíde a druhé, keď tam stále stojí a 
bráni vo výhľade.
Starosta  – zhoršuje výhľad v križovatke  je  laický posudok, my musíme požiadať  kompetentnú 
osobu o rozbor stanoviska a potom budeme vedieť, čo môžeme robiť a na čo máme kompetencie.
Hlaváčová – v priebehu týždňa sa ich treba opýtať.
Hudec – podáme pomocnú ruku a nejako to vyriešime, lebo sa to nedá takto.
Starosta – ďakujem za pomoc.
Szalontaiová – na križovatke Štúrova a Šušolská je v rohu poničený asfalt, nemohla sa už v celosti 
spraviť cesta?(cca 70m2). Na ulici Štúrova je už finálne dokončenie cesty? Pretože spoje sú zle 
spravené  a  autom sa  tadiaľ  veľmi  zle  chodí.  Niektorí  poslanci  to  majú  aj  nafotené.  A prečo 
nemohla  byť  celá  ulica  teda  až  od  vodojemu na  novo asfaltovaná?  A pred  Obecným úradom 
nemusel byť asfaltovaný malý chodník k ceste – z estetického hľadiska, by tam bola lepšia zeleň.
Starosta – po chodníku pred Obecným úradom často chodia ľudia, je to zvyk, ktorý pretrváva, 
a preto sme sa starostlivo rozhodovali, aby bol asfaltovaný. Pod ním je hrubý betónový podklad, 
preto  by  sa  tam nemohol  dať  trávnik.  Estetika  je  subjektívny  pohľad.  Na križovatke  Štúrova 
a Šušolská to až teraz popukalo a musíme sa na to lepšie pozrieť a dohodnúť, čo sa s tým dá robiť. 
Od čísla domu 167 hore je celkom dobrý asfalt,  preto sme sa rozhodli  asfaltovať len ryhy po 
kladení vodovodu. 5 ulíc v obci bude mať nový asfalt, na ktorý si berieme úver. Starostlivo sme 
vyberali, ktoré cesty a chodníky sú zničené, aby sme neboli zadĺžení.
Szalontaiová – chodník k ihrisku sa prečo celý asfaltoval, veď tade nejde ani vodovod?
Starosta – pretože si asfaltovanie chodníka objednala obec.
M. Kováč – veď po ňom chodia všetci,  ženy, deti,  muži,  aj  s kočíkami a na bicykli  ho všetci 
využívajú.
O. Truben – ten bol najviac zničený z celej obce.
Szalontaiová – ulica bola tiež celá zničená a nie je celá na novo asfaltovaná?
Ing. Valent – vypracovala sa štúdia na vyasfaltovanie celej dediny, ktorá bola cca za 140 000€, 
preto  sme  opatrne  pristupovali  k výberu  asfaltovaných  ciest  a chodníkov,  pretože  si  to  obec 
nemohla dovoliť.
P. Kováč – ulica Pod Teheľňou bude do kedy len vyfrézovaná a nedokončená? Nedá sa chodiť 
autom a ide zima. 
Starosta – Plán dokončenia asfaltovania je pred zimou, tak nám to bolo oznámené na kontrolnom 
dni, majú poruchu na stroji, preto neprišli, tým pádom meškajú s termínom. 
P. Kováč – tak treba na nich pritlačiť, nech to prídu hneď spraviť.
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Starosta -  ale tieto cesty príde robiť zase iný stroj ako doteraz a majú na ňom poruchu
Ing. Košta – boli sme s nimi dohodnutí, že do volieb bude všetko hotové, ale aj subdodávatelia 
mali sklzy a tým pádom sa potom všetko posúvalo.
Szalontaiová – nám tiež menili termíny na ulici. My to neovplyvníme, len musíme čakať.
Starosta – ovplyvniť to nedokážu vyššie postavení ľudia a nie my. Odhady boli zverejnené, ako mi 
boli povedané. Dodávatelia urobili majstrovský výkon a tiež musím povedať, že stavebný dozor 
má vysokú odbornosť.
Hlaváčová – na ulici Na Súmedzí je zle spravený spoj, je tam skok, bude sa to riešiť?
Starosta  –  bol  som  na  obhliadke,  niektoré  som  označil,  ale  ešte  sa  tam  budeme  musieť  ísť 
poprechádzať, aby sme im ukázali všetky.
Hrmová – už vieme, kto bude prevádzkovať vodovod?
Starosta -  nie, to ešte nie je známe.
Hrmová – ohľadom našej cesty je niečo nové? A čo ten predaj pozemku?
Starosta - informovali sme sa o pohybujúcich sa cenách za predaj majetku. Ak by išlo o stavebný 
pozemok, z ktorého by sme mali finančný základ na vybudovanie komunikácie. V prvom rade sa 
musí vypracovať geometrický plán, aby to bola jedna parcela. Tiež sa bude treba rozhodnúť o aké 
vybudovanie komunikácie máme záujem a môžeme si ho dovoliť, ale to všetko postupne budeme 
riešiť a spolu sa stretneme a dohodneme. 
Hrmová – posledne si vravel, že je nejaká výzva na opravu chodníkov?
Starosta – áno vravel, ale výzvu ešte nedali von, čakáme.
M. Kováč -  ja len toľko, že by som Vám chcel popriať veľa sily a nervov v tejto dobe, netreba sa 
len stresovať, ale treba si aj užívať ten život. Veľa zdravia.
Starosta – ďakujeme Vám.
Hlaváčová – chýba informovanosť občanov, napr. ohľadom tých ciest,  že majú poruchu. Treba 
viac komunikovať, či už na facebooku, na našej stránke alebo vitríne. My si potom myslíme, že sa 
nič nerobí.
Hrmová – napríklad robil si noviny, to bola dobrá informovanosť.
Szalontaiová – treba informovať aj o tom posune termínu, aby sme my občania vedeli.
Hlaváčová – potom nebudú chodiť na Obecný úrad, alebo telefonicky Vás kontaktovať,  všetci 
s tou istou otázkou. Tiež nebudú vznikať reči.
Starosta – ďakujem za podnety. Ja informujem len o tom, čo vyjde a nie o všetkých projektoch, do 
ktorých sa zapájame a neuspejú, pretože to už nezávisí od nás. Potom by ste zase vraveli, že nič 
nerobím  a len  vypisujem.  Do  budúcnosti  sa  budeme  snažiť  informovať  občanov  cez  viaceré 
komunikačné kanály, nech nevznikajú mylné informácie.
Hrmová – na budúci rok by malo byť okrúhle výročie o prvej zmienke o obci? Neplánuješ niečo, 
lebo obec trpí nedostatkom kultúry.
O. Truben – nedávno bola Hodová zábava a prišlo veľmi málo Lovčanov.
Hlaváčová – ale my chceme skôr klasické zábavy, sú lepšie.
O. Truben – veď sa robievali a nikto na ne nechodil, preto sa prišlo s myšlienkou na takéto zábavy.
Hrmová – ale ľudia chcú zmenu. Iné obce robia viacej pre tú svoju kultúru a my? Za mojich čias 
nám závideli, že u nás sa vždy každý víkend niečo deje a robí.
Ing.  Valent  –  dobrý  poznatok,  že  bude  výročie.  Nemôžu  ísť  do  zabudnutia  takéto  udalosti 
a budeme sa snažiť, niečo vymyslieť. V tomto roku sa robilo dosť akcií, na to, že dva roky sme 
nemohli robiť nič: Fašiang, Stavanie mája, Deň detí, Volejbalový turnaj, Maradík, Úcta k starším, 
ešte som zabudol, čo robili žiaci ZŠ Deň matiek a teraz nás čaká Mikuláš.
P. Kováč – ešte mohlo byť toho viac.
Ing. Valent – za týmito udalosťami sa skrýva aj veľa práce a financií, a mladí ľudia nám nechcú 
pomáhať.
P. Kováč – tak oslovte Urbár.
Ing. Košta – bola Úcta k starším a skoro nikto neprišiel. Ja si pamätám, že bývala plná sála. Aj na 
vatru prišlo pár ľudí. Už nie je také nadšenie ako kedysi.
Starosta – cez leto bolo sucho, občania nemali vodu v studniach, niektorí nemajú doteraz, nikto 
nemyslel na nejaké podujatie - zábavu a všetci riešili svoje domácnosti. Hasiči pomáhali občanom 
s donáškou vody, za čo im tiež ďakujem. Pri porovnávaní obcí je to na vážkach, lebo oni majú to 
a my zase niečo iné. To, že sa nič nedeje v obci je subjektívny názor.
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Hlaváčová  – futbal  nám závidia  všetci  a hlavne  teda  futbalové  ihrisko.  A to  by  sme si  mohli 
udržať.

8. Záver
Starosta požiadal o prečítanie uznesení z ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva obce 
Lovča zo dňa 25.11.2022

Uznesenie č. 8/2022
Obecné zastupiteľstvo v Lovči:
A. berie na vedomie

1. výsledky voľby starostu a volieb do obecného zastupiteľstva
2. vystúpenie novozvoleného starostu

B. konštatuje, že
1. novozvolený starosta Ondrej Bahno zložil zákonom predpísaný sľub starostu obce
2. zvolení  poslanci  obecného  zastupiteľstva  zložili  zákonom  predpísaný  sľub  poslanca 

obecného zastupiteľstva: Viktor Hričák, Ing. Pavol Košta, Martin Ondrík, Ondrej Truben, 
Peter Truben, Ing. Martin Valent

Uznesenie č. 9/2022
Obecné zastupiteľstvo v Lovči:
A. poveruje
-  poslanca  Ing.  Andrej  Lukáč  zvolávaním  a vedením  zasadnutí  obecného  zastupiteľstva 
v prípadoch podľa § 12 ods. 2 prvá veta, ods. 3 tretia veta, ods. 5 tretia veta a  ods. 6 tretia veta 
zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.

Uznesenie č. 10/2022 
Obecné zastupiteľstvo v Lovči 
A. nezriaďuje obecnú radu.

Uznesenie č. 11/2022
Obecné zastupiteľstvo v Lovči:
A. zriaďuje

1. Komisiu podľa čl. 7 ods. 5 zákona č. 357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone 
funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov a voľba jej členov

2. Komisia na ochranu verejného poriadku
3. Stavebnú komisiu

B. volí
1. pre komisiu na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov: predsedu 
Ing. Andrej Lukáč a členov: Viktor Hričák, Ing. Pavol Košta, Martin Ondrík, Ondrej Truben, Peter 
Truben, Ing. Martin Valent;
2.  pre komisiu  na ochranu verejného poriadku:  predsedu Ing.  Martin  Valent  a členov:  Viktor 
Hričák, Ing. Pavol Košta, Ing. Andrej Lukáč, Martin Ondrík, Ondrej Truben, Peter Truben; 
3. pre stavebnú komisiu: predsedu Ing. Pavol Košta a členov: Viktor Hričák, Ing. Andrej Lukáč, 
Martin Ondrík, Ondrej Truben, Peter Truben, Ing. Martin Valent.

Uznesenie č. 12/2022
Obecné zastupiteľstvo v Lovči
A. určuje
v súlade  so  zákonom  NR  SR  č.  253/1994  Z.  z.  o právnom  postavení  a platových  pomeroch 
starostov obcí   a primátorov miest v znení  neskorších predpisov v rozsahu určenom doterajším 
obecným zastupiteľstvom najneskôr 90 dní pred voľbami mesačný plat starostu vo výške 2 217 €.
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Hlasovanie 
Prítomní Neprítomní Za Proti Zdržal sa
Viktor Hričák x
Ing. Pavol Košta x
Ing. Andrej Lukáč x
Martin Ondrík x
Ondrej Truben x
Peter Truben x
Ing. Martin Valent x

Na záver starosta poďakoval prítomným za účasť na zasadaní OZ. 
Zasadanie OZ bolo ukončené 25.11.2022 o 19:00 hod.

Zapísala:  Petra Šandorová

Ondrej Bahno
starosta obce

Overovatelia zápisnice:

 ....................................................     .................................................
    Viktor Hričák    Ing. Pavol Košta

Prílohy:
1/ Pozvánka
2/ Prezenčné listiny
3/ Zápisnica okrskovej volebnej komisie
4/ Zápisnica miestnej volebnej komisie
5/ Odpis zápisnice miestnej volebnej komisie
6/ Sľub starostu
7/ Sľub poslancov
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	Podľa Zákona Národnej rady Slovenskej republiky č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov patrí starostovi plat, ktorý je súčinom priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve za predchádzajúci kalendárny rok a násobku 1,83. Plat sa zaokrúhľuje na celé euro nahor a patrí starostovi odo dňa zloženia sľubu. Výpočet 1 211 € x 1,83 = 2 216,13 ≐ 2 217 €

